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 PROTOKÓŁ NR 0012.7.5.2023  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej   

 Rady Miasta 
w dniu 22 maja 2023r. 

 
Miejsce posiedzenia:  
czas posiedzenia: godz. 12:00-12:25 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    
z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad. 
1.  Otwarcie posiedzenia. 
 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
 
3. Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój  za 2022 rok. 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-Zdrój 
wotum zaufania. 
 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2022 rok - 

absolutorium. 

- projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2022 rok wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Miasta za 2022 rok,  

- projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 

5. Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2023 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Plan pracy na II półrocze 2023r. 

8. Przyjęcie protokołu z dnia 24 kwietnia 2023r.  

9. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-4, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
 
Ad.3.  

Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój  za 2022 rok. 

Raport stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-Zdrój 
wotum zaufania. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 

 
Ad.4. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2022 rok - absolutorium. 

 
- projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2022 rok wraz ze sprawozdaniem                             
z wykonania budżetu Miasta za 2022 rok,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 

 

- projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 
 
Ad.5.   
Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 

2023 rok.  
 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz- Skarbnik 
Miasta  
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Odnośnie ul. Jagiełły rozumiem, że to co było zaplanowane będzie zrobione? 
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Robert Cichowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Tak. 
 
Józef Kubera-radny RM 
Panie Naczelniku, czy ul. Zamłynie już jest po przetargu? 
 
Jarosław Piechaczek- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Tak. Przewidywany czas spisania umowy z wykonawcą jest 1 czerwca br. 
 
Józef Kubera-radny RM 
A termin wykonania tego? 
 
Jarosław Piechaczek- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Do 23 czerwca 2024r., jeśli będzie 1 czerwca podpisana umowa. 
 
Józef Kubera-radny RM 
Bo jak patrzę na ul. Podhalańską… 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta 
Na razie są drobne problemy, które staramy się pokonać. Problemem jest 
przepust, który jest budowany. 
 
Józef Kubera-radny RM 
Słyszę to panie Prezydencie dawno. Jak 2 maja był dzień wolny, to tam ludzi nie 
ma. 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta 
Ale to jest plac budowy i trwa budowa. 
 
Józef Kubera-radny RM 
Tam nie ma nikogo. Dzisiaj są w trzech miejscach, ale nieraz jest piękny dzień… 
Słyszę od kierowców, albo jak idę, to nie wiem co już odpowiadać. 
  
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta 
Jest termin do którego firma musi się dostosować i zakończyć roboty, a jeżeli są 
obiektywne sytuacje, bądź zdarzenia,;  które powodują możliwość przedłużenia, 
to wtedy będziemy to uwzględniali, ale nie wynikające z winy wykonawcy, tylko                   
z obiektywnych zdarzeń i takie zdarzenie mamy, które może przedłużyć budowę, 
ale niekoniecznie. Proszę pana Naczelnika o szczegóły. 
 
Jarosław Piechaczek- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Przygotujemy pismo w którym poprosimy firmę o przekazanie aktualnego 
harmonogramu już uwzględniającego ten problem z przepustem, czy to nam 
zaważy na terminie, czy nie? Żeby wykonawca wytłumaczył się oficjalnie. 
 
Józef Kubera-radny RM 
Jeśli ludzie będą widzieli ilość pracowników, bo maszyn tam stoi dużo na 
parkingu, tylko te maszyny są niewykorzystane. Na takiej budowie, gdzie jest to 
ważna ulica, a wszystko stoi w dużych korkach. 
 
Jarosław Piechaczek- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Jeszcze będzie tam przez kilka miesięcy utrudnienie trwało. 
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Józef Kubera-radny RM 
Słyszałem, że do września, albo października. 
 
Jarosław Piechaczek- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Do połowy września mamy umowę zawartą z pierwotnym terminem. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój. 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto- Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Komunalnej  
  
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.6. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Mam pytanie odnośnie boiska przy SP Nr 18 w Szerokiej, kiedy będzie oddane do 
użytku? 
 
Jarosław Piechaczek- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Byłem tam wczoraj i jest położona warstwa, natomiast jutro po południu 
spodziewany jest deszcz i jeżeli będzie możliwość położenia ostatecznej warstwy, 
to mają to zrobić. Ponieważ nie może być tak, żeby została położona warstwa, a 
za dwie godziny spadnie deszcz. Jeżeli położą to od razu, to tak, a jeżeli nie, to 
czekamy aż deszcze się skończą i będą to kłaść za tydzień. Potem roboty 
porządkowe. 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Czy bieżnia będzie zrobiona tak, jak była? 
 
Jarosław Piechaczek- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Tak i jeszcze to sprawdzę. 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Bieżnia jest rozebrana. 
 
Jarosław Piechaczek- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Tak, ponieważ tamtędy prowadzono roboty, był dojazd ciężkiego sprzętu                        
i wszystko wokół ma być odtworzone.   
 

Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Zapytam, a chodzi o gospodarkę odpadami, ponieważ nie zdarza się często, ale 
zdarzyła się sytuacja, że firma odbierająca stwierdzi niewłaściwą segregację, 
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gdzie decyzję musi wydać Prezydent Miasta i przyjdzie dodatkowa zapłata, to czy 
jest to dochód dla gospodarki odpadami? 
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
To jest normalna opłata, tylko że podwyższona i wpływa do systemu. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Spotkałem się z takim stwierdzeniem, że co z tego jak ktoś musi więcej 
segregować i włożyć w to więcej pracy, a za odpad nie ma nic więcej.  
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Kto nie ma więcej? 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Powiem tak, że oczywiście gdyby odpady były w miarę segregowane u wytwórcy 
na miejscu, to firma która zagospodarowuje odpady też by miała mniej pracy, bo 
wiadomo jak jest trudno z masy odpadów wysegregować niektóre sortymenty, 
a niektórych nie idzie w ogóle wysegregować. Wysokość opłaty jest w pewnym  
stopniu odzwierciedleniem gospodarki odpadami u wytwórcy i trzeba w miarę 
możliwości segregować, to może być realnie niższa opłata. 
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Na pewno, jeżeli odpady są zmieszane, to koszty zagospodarowania są większe. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
To musimy my zapłacić? 
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Płacimy my wszyscy. Wychodząc z  założenia, że pana zamiarem jest to, żeby 
mieszkańcy segregowali odpady, to jest bardzo dobre myślenie, ponieważ 
wszyscy do tego dążymy. Wszystkie nasze działania idą w tym kierunku, żeby 
odpadów segregowanych u źródła było jak najwięcej, więc tutaj jesteśmy zgodni. 
Jeżeli na tym skupiamy pana myślenie, to dobrze. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Oczywiście, jak trzeba więcej włożyć pracy, to opłata jest droższa, bo firma musi 
pracownikom zapłacić.  
 
Ad.7. 

Plan pracy na II półrocze 2023r. 

Plan pracy Komisji na II półrocze 2023r. przyjęto głosami: za – 4, przeciw –0, 
wstrzymujących się –0. 

Plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad.8.  
Przyjęcie protokołu z dnia 24 kwietnia 2023r.  
 
Protokół przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
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Ad.9.  
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował wszystkim za przybycie                      
i zakończył posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji  
Gospodarki Komunalnej                               

Protokołowała                
  Stefan Woźniak 

Alicja Kogut 


